
 
 

 
Press Release 

 

MASRAF AL RAYAN ADOPTS ITERIM DIVIDEND PRINCIPLE  

 

Doha, July 17, 2024:  

The Board of Directors of Masraf Al Rayan Q.P.S.C (“MAR”) announced that MAR will start implementing 

the interim dividend principle and recommended to MAR shareholders to approve the amendment of 

MAR’s Articles of Association to authorize the Board to do so subject to necessary regulatory approvals.  

  

 

His Excellency Sheikh Mohammed Bin Hamad Bin Qassim Al Thani, Chairman of the Board stated: 

“We are pleased to announce the implementation of the interim dividend principle on the terms and 

conditions set forth under the applicable laws and regulations and subject to shareholders and concerned 

regulatory approvals. This decision aims to support the national economy in line with the fundamental 

principles of Qatar National Vision 2023.”   

 

Fahad Bin Abdulla Al Khalifa, Group Chief Executive Officer said: 

“We will start implementing the interim dividend principle upon completing the amendment of our 

Articles of Association and obtaining the necessary regulatory approvals. This step aims to promote the 

investor trust in the market and the financial performance of the bank and its ability to deliver attractive 

returns to shareholders.” 

 

 
 

-Ends- 

 

 

 

 
For further information please visit our investor relations page on our website https://www.alrayan.com or contact our Investor Relations 
team at IR@alrayan.com  
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 بيان صحف 

علن عن 
ُ
 مبدأ توزي    ع أرباح مرحلية  تطبيقمصرف الريان ي

 
 

 :  2024 يوليو  17الدوحة، قطر، 
عن البدء بتطبيق مبدأ توزي    ع أرباح مرحلية وأوصى الجمعية العامة ،  ش.م.ع.ق  مصرف الريانمجلس إدارة    علنأ

ن ب للبنك لتفويض مجلس الإدارة بذلك مع مراعاة الحصول على  الموافقة على  للمساهمي  النظام الأساسي  تعديل 

 الموافقات الرقابية اللازمة.  
 

 على 
ً
، رئيس مجلس إدارة مصرف الريانسعادة الشيخ محمد بن حمد بن قاسم آل ثا ، قال الموضوعتعليقا ي

 :  نن

 للض"
ً
ن والأنظمة  يسرنا الإعلان عن تطبيق مبدأ توزي    ع أرباح مرحلية وفقا ي القواني 

وط المقررة فن وابط والسرر

ي  
ي هذه الخطوة لدعم الاقتصاد الوطنن

ن والجهات الرقابية المعنية. تأن  النافذة ومع مراعاة موافقة المساهمي 

 لمبادئ رؤية قطر 
ً
 "  . 2030وفقا

 

 آل خليفة، الرئيس التنفيذي للمجموعة:  عبد اللهمن جهته، قال السيد فهد بن 

الانتهاء من" بعد  المرحلية  الأرباح  بتطبيق مبدأ  نبدأ  للبنك والحصول على    سوف  الأساسي  النظام  تعديل 

الأداء المالي للبنك وقدرته  الموافقات الرقابية اللازمة. من شأن هذه الخطوة أن تعزز ثقة المستثمر بالسوق وب

 ين". ة للمستثمر على توليد إيرادات جاذب

   

 ***انتهى*** 

 

 
 
 
 

 فريق علاقات المستثمرين  التواصل معأو    https://www.alrayan.comلمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة صفحة علاقات المستثمرين على موقعنا  
يد على ي  البى

ونن   IR@alrayan.com الإلكب 
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